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تبادل  با رمز دارایی بین المللی 
ایرانی آغاز شد

اقتصاد کیش-  مدیر فناوری های نوین مالی و فرصت های سرمایه گذاری کشور از 
آغاز رسمی ثبت گشایش اعتبارات اسنادی، تبادلات بین المللی و واردات خودرو با 
استفاده از واحد رمزپایه زر هوشمند، نخستین رمزدارایی بین المللی ایرانی خبر داد.

عباس جم زر با اعلام این خبر افزود: سکه زر هوشمند با نام تجاری اسمارت زر، 
نخستین رمزدارایی بین المللی ایرانی است که از مدتی پیش و با پشتوانه سهام شبکه 
زر و ارائه گواهی اوراق بیمه ای عرضه شده بود و هم اکنون امکان انجام تبادلات بین 
المللی در سریعترین زمان ممکن و هزینه ای اندک و گشایش اعتبار و تأمین ارز با 
منشاء خارجی جهت واردات خودرو در مناطق آزاد کشور از طریق این رمزدارایی 
بین المللی فراهم گردیده اســت و مورد پذیرش و اســتفاده در سامانه های رسمی 

مبادلاتی نیز قرار گرفته است.
به گفته وی در شرایطی که به دلیل تحریم های ظالمانه امکان نقل و انتقال پول بین 
ایران و بسیاری از کشورهای جهان وجود ندارد و رمزدارایی بین المللی اسمارت زر 
این فرصت را برای بازرگانان و نیز تجار و حتی مردم عادی فراهم کرده که این جابه 

جایی پول را به روشی ایمن و بدون چالش و کمترین هزینه انجام دهند.
جم زر یادآور شد: پشتوانه نقدشوندگی این رمزدارایی علاوه بر ارزش پایه مبتنی بر 
 BUSD و BNB در شبکه باینانس دکس با جفت واحد های ،ZAR ارز بین المللی
و در شبکه ترون با واحد های TRX وUSDT قابل معامله است و کاربران ایرانی نیز 
می توانند از طریق سامانه مبادلات https://smartzar.ir به صورت ریالی و ارزی 
و از طریق کیف پول های معتبر رمزدارایی از جمله ترون لینک، سیف یال، تراست 
ولت، اتمیک، باینانس دکس و سایر کیف پول های رایج رمزدارایی توکن SZAR را 

دریافت و یا به ارزش روز به راحتی و بالاترین سرعت و کارمزد اندک مبادله کنند.
وی در تشریح مزایای اسمارت زر تاکید کرد: مزایای فراوان فناوری برای بلاک چین 
و بزرگ ترین محصول آن رمزدارایی ها را می توان آزادی در پرداخت و دسترســی 
بین المللی، هزینه عملیاتی پایین، سرعت بالا در انتقالات بین المللی و فرامرزی و عدم 
وابستگی به سیاستهای دولتها دانست. استفاده از رمزدارایی در شرایط تحریمی ایران 
به دلیل غیرقابل شناسایی بودن فرستنده و گیرنده در این سیستم، ناتوانی دولت ها در 
مصادره و بلوکه کردن ارز رمزها، امکان رهگیری و شفافیت و قراردادهای هوشمند 
نیز از سایر مزایای این فناوری هستند و با همین رویکرد رمزدارایی ایرانی اسمارت 
زر می تواند دغدغه بسیاری از تجار و بازرگانان ایرانی را برطرف کرده و زمینه توسعه 

تجارت خارجی را نیز فراهم کند.
رییس هیات مدیره موسسه رمزپایه فناوری هوشمند شبکه زر تصریح کرد: سکه 
رمزپایه ایرانی با نماد ZAR که به صورت رسمی با توثیق سهام و دارایی در سطح بین 
المللی منتشر می شود علاوه بر امکان عرضه و مبادله در داخل کشور، در صرافی های 
معتبر دنیا نظیر باینانس و کوین بیس بدون اعمال هیچگونه محدودیت و تهدیدی 

برای ایرانیان قابل تبادل و معامله است.
وی آغاز تجارت با بهره گیری از رمزدارایی را تجاری بدون ریسک و موفق توصیف 
کرد و افزود: عرضه رمزدارایی ایرانی برای مبادله با کشورهای اوراسیا می تواند زمینه 
ارتقا مبادلات ایران و اوراسیا را فراهم کرده و سود هنگفتی را نصیب بازرگانان ایرانی 

و در نتیجه اقتصاد کشور کند.
جم زر ادامه داد: در حال حاضر بیش از 200 شرکت با این مجموعه همکاری می کنند 
و با فراهم شدن فرصت تبادل رمزدارایی با کشورهای اوراسیا بدون تردید مخاطبان 

بیشتری از این رمزدارایی با پشتوانه بیمه استقبال خواهند کرد.

مدیر فناوری های نوین مالی و فرصت های سرمایه گذاری 
کشور  اعلام کرد ؛ قابلیت های مغفول کیش نیازمند 

توجه مسوولان است

    اقتصاد کیش-  امام جمعه اهل سنت کیش گفت: این جزیره به عنوان یک منطقه 
آزاد تجــاری قابلیت های مختلف مغفول مانده ای دارد که اعتلای آنها نیازمند توجه 

مسوولان است. 
شیخ یعقوب شمس اظهار داشت: خواسته مردم کیش تغییر نگرش مقامات به جزیره 
است چراکه در همه سال هایی که بر این منطقه آزاد گذشته طرح های فراوانی جهت 
همسو شدن با برنامه های اقتصادی جهانی و بین المللی مطرح اما کمتر عملی شده است.

وی اضافه کرد: کیش در حوزه های مسائل اقتصادی، سرمایه گذاری، فرهنگی، اجتماعی 
و گردشگری هنوز قابلیت های مغفول و دست نخورده بسیاری دارد و نیاز است با نگاه 

و توجهی خاص فعال شود و در خدمت پیشرفت و توسعه کشور قرار بگیرد.
امام جمعه اهل ســنت کیش یادآور شد: جزیره کیش و مناطق همجورا دارای نیرو و 
جوانان تحصیل کرده بومی و آشنا به امور دارد که می توانند به خوبی در عرصه های 
مختلف منطقه بدرخشند و خدمت بکنند اما تا کنون از این نیروها غفلت شده و انتظار 

می رود در دولت جدید بیشتر مورد توجه باشند.

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

به گزارش اقتصاد کیش ، مراســم امضای تفاهم نامه 
همکاری مشــترک بیــن وزارت ورزش و جوانان و 
شــورای عالی مناطق آزاد تجــاری، صنعتی و ویژه 
اقتصادی در وزارت ورزش و جوانان با حضور حمید 
ســجادی، سعید محمد و شهاب الدین عزیزی خادم  

رئیس فدراسیون فوتبال برگزار شد.
سعید محمد: جام جهانی یک اتفاق بزرگ اقتصادی  

در منطقه است 
دبیر شورای عالی مناطق آزاد کشور می گوید در نظر 
داریم در یکی از بخش های دیلپماسی اقتصادی مان 

دیپلماسی ورزش را قرار دهیم.
سعید محمد در این نشست  پس از امضای تفاهم نامه 
همکاری مشــترک بیــن وزارت ورزش و جوانان و 
شــورای عالی مناطق آزاد تجــاری، صنعتی و ویژه 
اقتصادی گفت: ما بــه مناطق آزاد فقط به عنوان یک 
مبحث اقتصــادی نگاه نمی کنیم، بلکه در خصوص 
مسائل فرهنگی، اجتماعی و گردشگری قصد داریم 
پیشــتاز و سرآمد باشــیم. در همین راستا جلساتی با 
عزیزان وزارت ورزش و جوانان داشتیم. ظرفیت های 
خوبی در مناطــق آزاد داریم. 8 منطقه آزاد داریم و در 
حال راه اندازی آنها هســتیم. با توجه به ظرفیت بالای 
مناطق آزاد در اســتانهای مرزی و ارتباطی که با سایر 
کشورهای همسایه دارند قصد داریم در یکی از بخش 
های دیلپماسی اقتصادی مان دیپلماسی ورزش را قرار 
دهیم. معتقدم که خیر مناطق آزاد باید به همه بخش ها 

برسد. بر این اساس از ورود وزارت ورزش و جوانان 
در بخش های مختلف در مناطق آزاد استقبال می کنیم. 
چرا که پلی برای ارتباط بیشتر با ورزش و جامعه جوانان 
است. از امکانات و ملزوماتی که در مناطق آزاد داریم 
باید حداکثر استفاده را ببریم تا بتوانیم از اعتلای ورزش 

حمایت کنیم.
دبیر شورای عالی مناطق آزاد در خصوص جام جهانی 
2022 قطــر گرفت: در ارتباط با موضوع خاص جام 
جهانی 2022 قطر جا داشــت که از چهار سال پیش 
این موضوعات پیگیری می شد، اما امروز با یک تاخیر 
طولانی و در یک زمان فشرده و بالاجبار باید این مسائل 
را پیگیری کنیم، چرا که یک رویداد بسیار بزرگ در کنار 
ما اتفاق می افتد. برگزاری مسابقات جام جهانی نه فقط 
یک رویداد ورزشی، بلکه یک اتفاق بزرگ اقتصادی 
است و کشور ما باید حداکثر بهره را از این رویداد بزرگ 
ببرد. ما ســعی می کنیم با ارتباط نزدیک و همکاری 
مشــترکی که با فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش و 
جوانان داریم جبران مافات کنیم و این زمان سوزی که 
اتفاق افتاده را جبران کنیم و هماهنگی ها  را روز به روز 
بیشتر کنیم. وی گفت : ما امکاناتی که در جزایر قشم و 
کیش داریم را در اختیار فدراسیون فوتبال قرار می دهیم. 
همچنین در یک همکاری مشترک احداث زمین های 
جدیدی را برای تیم ملی مد نظر داریم. فضاهای مورد 
نیاز هتل و سایر موضوعات، امکانات تردد، حمایت 
های حمل و نقل هوایی، امکانات گردشــگری برای 

دوره اقامت در جزایر مهیا می کنیم.
سعید محمد یادآور شــد: در خصوص سایر افراد و 
هواداران تیم های مختلفی که علاقمند هستند در جام 

جهانی حضور پیدا کنند فضایی را ایجاد خواهیم کرد 
و مطمئنا هزینه اســکان و اقامت بسیار کمتر از کشور 
میزبان )قطر( خواهد بود و آنها را در اختیار گردشگران 

قرار می دهیم
دکتر ســجادی: این تفاهم نامه برگ زرین در فوتبال و 

ورزش کشور خواهد بود 
وزیر ورزش و جوانان در مراســم امضای تفاهم نامه 
همکاری مشــترک بیــن وزارت ورزش و جوانان و 
شــورای عالی مناطق آزاد تجــاری، صنعتی و ویژه 

اقتصادی به نکاتی اشاره کرد.
وزیر ورزش و جوانان گفت : از اقداماتی که تاکنون به 
عنوان مقدمات کار به عمل آمده، همانطوری که اهالی 
ورزش می دانند بحث تقویت پایگاه فوتبال در مناطق 
آزاد به ویژه منطقه آزاد کیش از اواخر سال 1399 اغاز 
شده است. به هر ترتیب از همکارانم در وزارت ورزش 
و مناطق آزاد که تلاش کرده تا این درخواست به حق 
فدراسیون فوتبال در دستور کار قرار گیرد، تشکر می 
کنم. از زمانی که فرصت خدمت در وزارت ورزش را 

پیدا کردم یکی از دستورات مهم کاری خود را اولویت 
بخشیدن تقویت پایگاه فوتبال برای تیم های ملی و تیم 
های باشــگاهی در مناطق آزاد و به ویژه جزیره زیبای 
کیش گذاشــته ام. وزیر ورزش و جوانان در ادامه بیان 
کرد: برنامه ارزشــمند و تحول گرایی تدوین شده و 
امروز به بهانه عقد تفاهم نامه در خصوص ایجاد زمین 
های استاندارد در خصوص فوتبال، زمین چمن طبیعی، 
که خوشبختانه اینبار صحبت از چمن طبیعی است نه 
مصنوعی تا ورزشــکاران و جوانان با انجام تمرین در 
زمین های چمن های طبیعی از نظر فنی، پزشــکی و 
کیفیت ورزشی، مسیر موفقیت خود را پیش ببرند. باید 
شرایط به نحوی پیش برود که از حداقل مکانات بهره 
مند شویم. امیدوارم شرایط کشور به گونه ای شود که 
جوانان و استعدادهای درخشان کشور با داشتن حداقل 
امکانات به امر ورزش بپردازند. به هر ترتیب در جزیزه 
زیبای کیش به عنوان یکی از مناطق ارزشــمند آزاد، 

برنامه های متنوعی را شاهد هستیم. 
وزریر ورزش و جوانان در ادامه ســخنان خود ضمن 
اشــاره به اهمیت حضور جوانان در ورزش کشــور 
گفــت: اتفاقاتی که در حوزه وزارت ورزش و جوانان 
رخ داده و نگاه ویژه ای که به قشر جوانان دارد، بخش 
مهم توده ارزش، تاثیر گذار و اثر گذار، اســت که اگر 
صحبت از بیانیه گام دوم انجام می دهیم بیانیه گام دوم 
در جوانان می باشد. بر همین اساس قسمتی که به بحث 
جوانان می پردازد باید جدی گرفته شود و برنامه های 

ارزشمندی را در حوزه جوانان شاهد باشیم.
وی افزود: نکته نهایی که به آن می خواهم اشــاره کنم 
این اســت که موضوع تقبل میزبانی برای رویداهای 

ملــی و بین المللی برای ما اهمیت دارد. همانطور که 
در کشورمان اقلیم های مختلفی داریم، در مناطق آزاد 
با ظرفیت ها و پتانسیلهای متنوعی روبه رو هستیم.در 
چابهار، قشم، کیش، الوند، ارس، انزلی و ... نیز میخواهیم 
که اقدامات ارزنده ای صورت گیرد و از پتانسیل های 
موجود اســتفاده شود. مناطق آزاد دیگر نیز شکل می 
گیرنــد و از رویکردهای مختلف و ظرفیتهای فعلی 

استفاده خواهیم کرد. 
عزیزی خادم: این تفاهم نامه یک فرصت تاریخی برای 

ورزش و فوتبال ملی است 
رییس فدراسیون فوتبال در مراسم امضای تفاهم نامه 
همکاری مشــترک بیــن وزارت ورزش و جوانان و 
شــورای عالی مناطق آزاد تجــاری، صنعتی و ویژه 

اقتصادی به نکاتی اشاره کرد.
عزیزی خادم گفت: برای امضای این تفاهم نامه جلسات 
زیادی داشتیم که در نهایت موجب این اقدام ماندگار 
برای فوتبال کشور شد. رییس فدراسیون فوتبال افزود: 
به فضل الهــی و حمایت های همه عزیزان، تیم ملی 

راه صعودش را تقریبا پیدا کرده و یکی از ســریع تری 
صعودهای تاریخ را رقم زده اســت. قطعا عظمت تیم 
ملی ایران در آســیا شایسته آن است که فضای خوبی 
برایش فراهم کنیم. آنهم در شرایطی که جام جهانی در 
خاورمیانه و نزدیکی ایران برگزار می شود. ای کاش این 
برنامه ریزی ها در چهار سال گذشته انجام شده بود که 
این موضوع جای تاسف دارد. خیلی بهتر بود از چهار 
ســال پیش که می دانستیم جام جهانی در قطر برگزار 
می شود برنامه ریزی کنیم نه اینکه در یکسال باقیمانده 

شرایط را فراهم کنیم.
وی افزود: کاری که انجام شده برای همه تیم های ملی 
اســت تا انشالله از امکانات جزیره کیش استفاده کنیم. 
ساز و کار را هم دوستان توضیح خواهند داد. وی افزود:  
برای اولین بار در تاریخ است که به نقطه نظر واحد میان 
مناطق آزاد و ورزش کشور می رسیم. وی گفت :  این 
فرصتی تاریخی است و تاکید کردم که انشاله با این نگاه 
موجود فضا را برای ورزش و اقتصادی کردن مناطق آزد 
پیش ببریم و برگزاری اردوی تیم ملی بزرگسالان و همه 
تیم های ملی را برنامه ریزی کنیم. انشاله تیم ملی ایران 
بتواند با برگزاری اردوهایش در مناطق آزاد خودش را 

برای توفیقات بزرگ آماده کند.
رییس فدراسیون فوتبال تصریح کرد: امیدواریم هفتم 
بهمن ماه بتوانیم جشن بزرگ صعود را داشته باشیم و 
پس از آن با فراغ بال به مناطق آزاد برویم. با این شرایط 
سخت معیشــتی و تحریم های ظالمانه که بر کشور 
عزیزمان تحمیل شــده انشاله بتوانیم موجب انبساط 
خاطر و مسرور کردن ملت عزیزمان و تجربه جدیدی 

برای آینده فوتبال ملی شویم.

    اقتصاد کیش-     مراسم امضای تفاهم نامه 
همکاری مشترک بین وزارت ورزش و جوانان 
و شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و 

ویژه اقتصادی  برگزار شد.

امضای تفاهم نامه همکاری مشترک وزارت ورزش و جوانان ، فدراسیون فوتبال و شورای عالی مناطق آزاد ؛

تلاش برای بهره وری مناطق آزاد ایران
 از جام جهانی 2022قطر 

امام جمعه اهل سنت کیش:

زمان برگزاری چهارمین جشنواره 
موسیقی کیش تغییر کرد

اقتصاد کیش-  مدیر امور هنری ســازمان منطقــه آزاد کیش از تغییر زمان برگزاری 
چهارمین جشنواره موسیقی کیش خبر داد و تاکید کرد: رونق کسب و کار در جزیره، 
ایجاد جاذبه های گردشــگری و آشنایی با فرهنگ بوم گردی از اهداف این جشنواره 

است.
بدریه بحرینی درباره این جشنواره بیان کرد: چهارمین جشنواره موسیقی کیش روزهای 

1۵، 1۶ و 1۷ اسفند ماه در این جزیره برگزار خواهد شد.
وی در ادامه افزود: پیش از این، دهه پایانی دی ماه برای برگزاری این جشنواره تعیین 
شده بود که بعد از برگزاری جلسات متعدد در نهایت نیمه اسفند تاریخ قطعی چهارمین 

جشنواره موسیقی کیش خواهد بود.
بحرینی اظهار داشت: این تاریخ ها با توجه به ایام مبارک اعیاد شعبانیه که مصادف با 
یکشــنبه 1۵ اسفند ولادت سالار شــهیدان، امام حسین)ع( دوشنبه 1۶اسفند ولادت 
حضرت ابوالفضل العباس)ع( و سه شنبه 1۷اسفند ولادت امام زین العابدین)ع( هستند، 
قطعی شد تا در این عیدهای مبارک شاهد شور و نشاط مضاعفی در جزیره کیش باشیم.

مدیر امور هنری سازمان منطقه آزاد کیش ادامه داد: نزدیکی اعیاد شعبانیه با تعطیلات 
نوروز، مجموعه برگزارکننده این رویداد را بر آن داشت تا این تاریخ را برای برگزاری 

چهارمین جشنواره موسیقی کیش انتخاب کنند.
بحرینی درباره فرایند داوری، خاطرنشــان کرد: داوری های نخست آغاز شد و بعد از 
بررسی نهایی هیات انتخاب، گروه های راه یافته به مرحله پایانی این جشنواره موسیقی 
که از استان های هرمزگان، خوزستان، سیستان و بلوچستان و بوشهر هستند، به صورت 

رسمی اعلام خواهند شد.
وی گفت: حدود 20 روز پیش از آغاز جشــنواره، گروه های راه  یافته به مرحله نهایی 
برای اجرا در جزیره کیش به صورت رســمی از درگاه اینترنتی این جشنواره معرفی 

خواهند شد.
به گفته مدیر امور هنری سازمان منطقه آزاد کیش، این جشنواره در نظر دارد به معرفی 
فرهنگ ها، قومیت ها و سنت ها بر اساس رنگ آمیزی در سواحل جنوبی از دریای عمان 

تا خلیج فارس و استان های جنوبی ایران بپردازد.
رییس چهارمین جشنواره موسیقی کیش، مهمترین هدف بزرگترین رویداد موسیقیایی 
جزیره کیش را مورد توجه قرار دادن کیش با سابقه تاریخی و دیرینه خود از نظر فرهنگی 
و موسیقایی دانست و افزود: رونق کسب و کار در جزیره، ایجاد جاذبه های گردشگری 

و آشنایی با فرهنگ بوم گردی از دیگر اهداف این جشنواره است.

پیشنهاد بازگشت مناطق آزاد به ریاست جمهوری 
مالیات ارزش افزوده در مناطق اجرا می شود 

اقتصاد کیش-   دولت در لایحه بودجه سال آینده پیشنهاد بازگشت دبیرخانه مناطق آزاد 
را به ریاست جمهوری ارائه کرد. 

به گزارش  اقتصاد کیش به نقل از خبرگزاری فارس، دولت سیزدهم در نخستین سند 
مالی خود دو پیشنهاد برای مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ارائه داد.

1- در سال 1۴01 مناطق آزاد تجاری- صنعتی و مناطق ویژه اقتصادی مشابه سرزمین 
اصلی مشمول پرداخت مالیات بر ارزش افزوده )وی.ای.تی( خواهند بود.

2- از سال 1۴01 دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با حفظ شخصیت 
حقوقی مستقل و با رعایت ضوابط و مقررات زیر نظر رییس جمهور اداره می شود.

در حال حاضر این دبیرخانه براساس قانون برنامه ششم توسعه ذیل وزارت امور اقتصاد 
و دارایی قرار دارد و حکم دبیر آن توسط وزیر اقتصاد صادر می شود.

این پیشنهاد دولت در بودجه یک ساله خلاف قانون برنامه تلقی می شود

لایحه بودجه1401؛

هتل های کیش در حال حاضر
 روند مطلوبی دارند

اقتصاد کیش-  رییس جامعه هتلداران جزیره کیش گفت: هم اکنون با بهبود وضعیت 
همه گیری کرونا 8۵ درصد هتل های کیش اشغال شد.

به گزارش اقتصاد کیش مسیح اله صفا اظهار داشت: با خروج جزیره کیش از وضعیت 
قرمز کرونایی و اتمام پیک پنجم هتل های این جزیره از اول مهر سال جاری تا کنون 

روند مطلوبی را از نظر پذیرش مسافر طی می کنند.
وی اضافه کرد: در این مدت میانگین سطح اشغال هتل ها 8۵ درصد بوده و در برخی 
روزها به بالاتر از 90 درصد نیز رسیده است و برخی هتل ها در بعضی روزها نیز حتی 

شاهد پذیرش 100 درصدی بودند.
رییس جامعه هتلداران جزیره کیش یادآور شد: اعضای این جامعه علی رغم افزایش 
پذیرش گردشگران، کماکان رعایت پروتکل های بهداشتی را در دستور کار خود قرار 

داده اند و بازرسان جامعه نظارت های خود را از هتل ها تشدید کرده اند.
وی افزود: در این جامعه هشــت بازرس به صورت مستمر بر رعایت پروتکل های 
بهداشتی و سایر موارد نظارت دارند و سعی می شود هر هتل به صورت هفتگی مورد 

بازدید و نظارت باشد.
صفا یادآور شد: کارکنان هتل ها نیز موظف هستند در کنار ارایه خدمات هتلینگ به 
عنوان ناظر بر رعایت پروتکل های بهداشتی از سوی مسافران و همکاران خود فعالیت 

داشته باشند.

رییس جامعه هتلداران جزیره کیش: 

سنجش سلامت دانش آموزان 
کیش در سه پایگاه انجام می شود

اقتصاد کیش-  رییس مرکز توسعه سلامت کیش گفت: طرح سنجش سلامت دانش 
آموزان پایه دهم این جزیره در سه پایگاه انجام می شود به مدت 2۵ روز انجام می شود.

محمدرضا رضانیا اظهار داشت: طرح سنجش سلامت دانش آموزان پایه دهم کیش از 
23 آذر تا 18 دی ماه با همکاری آموزش و پرورش انجام می شود.

وی اضافه کرد: دانش آموزان در این طرح برای شناسایی برخی از بیماری و نقایصی 
مانند اختلالات رشد، اضافه وزن، مشکلات بینایی و شنوایی جهت اقدامات درمانی و 

ثبت در سامانه شناسنامه سلامت معاینه می شوند.
رضانیا اضافه کرد: در این طرح به صورت رایگان قد، وزن، سنجش توده بدنی، کنترل 
واکسیناسیون و معاینات پزشکی از جمله ارزیابی و تشخیص سابقه بیماری در دانش 
آموزان و خانواده بررسی می شود و پس از تشکیل پرونده، در صورت نیاز به متخصصان 

مربوطه ارجاع داده می شوند.
رییس مرکز توسعه سلامت کیش یادآور شد: هماهنگی های لازم جهت زمان بندی و 
نحوه حضور دانش آموزان پایه دهم  با آموزش و پرورش صورت گرفته است و این 
افراد می توانند با هماهنگی مدیران مدارس خود و  نسبت با توجه به محل سکونت به 

یکی از این مراکز و پایگاه های سلامت مراجعه کنند.

رییس مرکز توسعه سلامت کیش : اطـلاعـیه
با توجه به مشکلات پیش آمده درخصوص رهن 
واحد واقع در بلوار اندیشه، خیابان مالک اشتر، 

بلوک NBO17 ؛ بدینوسیله از مالک محترم 
تقاضا می شود جهت تعیین تکلیف واحد واگذار 

شده با شماره 09347687098 یا 09154020125 
تماس حاصل فرمایند.


